
Protokoll från årsmöte Brittsommars samfällighetsförening 2014 

Tid : 2014-05-27 kl. 19:00 

Plats: Matsalen, Tyresö skola 

1. Närvarande: 

Micael Borssen nr 17, Ann-Li Hörnfeldt nr 20, Lars Olsson n r 23, Pernilla Sjöblom nr 16, Per 

Linde och Bitte Nilsson nr 10, Jonas Lindgren och Elenare Franek nr 18, Maria Ahlbom nr 1, 

Karin Win~lad nr 8, Asa Lundgren nr 22, Håkan Mattsson nr 6, Eva Johannissan och Ronny 

Edstrand nr 14, Per Mårtensson nr 12. 

2. Sittande ordförande hälsade alla välkomna och förklarade stämman öppnad. 

3. Mötet valde Bitte Nilsson till stämmans ordförande. 

4. Mötet valde Eva Johannissan till stämmans sekreterare. 

5. Mötet valde Ann-U Hörnfeldt och Elenare Franek till justerare av stämmans protokoll. 

6. styrelsen och revisorernas berättelse 

a. Verksamhetsberättelse 2013 (se bilaga). Alla i samfälligheten behöver skärpa tills sig 

och ett större engagemang behövs för ett fortsatt bra underhåll av gemensamma 

anläggningar. · 

b. Balans och resultaträkning (se bilaga). Nytt underlag delades ut på stämman. 

Revisorerna berättelse (se bilaga). Balansrapporten från systemet (SPCS) är korrekt 

men skrivfel hade smugit sig in i den manuella rapporten. skrivfelen gicks igenom 

och korrigerades. 

7. Mötet godkände ansvarsfrihet för styrelsen. 

8. Inkomna motioner: 

a. Förslag att köpa in en begagnad bärbar dator enkom för bokföring av ambulerande 

kassör. Inköpet görs från en renommerad butik som kan ge 3 års garanti. Kostnaden 

beräknas till mellan 3 000 kr - 5 000 kr. Mötet röstade JA till inköpet. 

b. Kommunen erbjuder insamling av matavfall (bruna soptunnor+papperspåsar). 

Förslaget är att till styrelsen lämna uppdraget att undersöka om och hur detta är 

genomförbart på Brittsommargränd. Mötet röstade JA till förslaget att styrelsen tar 

uppdraget. 

c. Förslag att sätta upp vägbom för att minska biltrafiken i området. Bommen skulle till 

en början vara olåst men låsas om den inte fyller sitt syfte. Mötet röstade NEJ till 

vägbom men föreslår att nästa styrelse istället undersöker andra alternativ så som 

utskick av skrift/uppmaning till boende samt flyttbar bock med skylt för uppmaning 

till extern trafik. Förslag om fler gupp röstades också ner. 



10. Stämman godkände styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

11. Stämman valde in nästa hushåll på tur till styrelsen vilket är Brittsommargränd nr 9, 12, 

och 14. Hushållen nr 16 och 22 avgår enligt turordning. styrelsen har utökats med en person 

p.g.a. att vi nu inte längre kan ha ett proffs till stående kassör och vi tror att extraresursen 

behövs för att bl.a. täcka in detta. Konstituerade årsmöte får avgöra vem som blir suppleant. 

12. Stämman valde Anders Winblad nr 8 och Micael Borssen nr 17 till revisorer. 

13. Stämman valde avgående styrelsemedlemmarna Pernilla Sjöblom och Åsa Lundgren till 

valberedning. 

14. Diskussioner fördes huruvida det går att säkerställa ekonomisk kompetens t.ex. genom att 

ordna någon kurs/genomgång/manual eller liknande för styrelse och revisorer. Huruvida 

införande av halvårsbokslut skulle underlätta och att styrelsemötena alltid bör ha en 

dagordning/agenda. 

Pernilla Sjöblom meddelade att hon nr 16 och Birgitta Blomqvist nr 21, avgår som 

sammankallande för markgruppen. 

Stämman tillfrågades om behov för att ha kvar BSGs hemsida finns och om arbete på att göra 

om den i så fall ska påbörjas? Idag fungerar den inte i Internet Explorer 10 och högre. 

Stämman svarade JA på frågan. 

15. Stämmoprotokollet samt bilagor kommer att mejlas ut till hushållen på Brittsommargr~nd 
samt publiceras på hemsida n, när den är omgjord. 

Justerare: 

.. ~.~ ..... 
Ann-U Hörnfeldt Elenore Franek 

www.brittsommargrand.se 


